
Generalforsamling den 28-3-23 

Punkt 1. 

Valg af stemmetæller. Jørgen Gustav og Martin Gebauer blev valgt. 

Valg af referen.t Kim Rasmussen blev valgt. 

Valg af dirigent. Anders Toft blev valgt. 

Punkt 2. 

Vedlagt og godkendt. 

Punkt 3. 

Vedlagt og godkendt. 

Punkt 4. 

Vedlagt og godkendt. 

Punkt 5. 

Ingen forslag 

Punkt 2. Bestyrelsens beretning. 

Dialog i salen efter beretning: 

  

Bestyrelsen: En tilføjelse Sømarke vandværk er lagt sammen med Magleby, de havde ikke nogen 

til at overtage efter den sidste generalforsamling 

  

Beretning godkendt.  

  

Punkt 3. Regnskab: 

Fra salen: Bidrag til ØD-vand, hvad dækker det og er det alle der betaler det. 

Bestyrelsen: Det dækker driftsomkostninger og vedligeholdelse. 

  

Regnskab godkendt, 

Punkt 4. Budget for året 2022: 

Budget godkendt 

  

Punkt 5. Indkommende forslag: 

Ingen. 



Punkt 6. Valg til bestyrelse: 

Jørgen Gustav (modtager genvalg) blev valgt 

Kim Rasmussen (modtager genvalg) blev valgt 

Punkt 7. Valg af suppleanter: 

Ole Hansen bliver genvalgt. 

Mona Nielsen bliver genvalgt 

Punkt 8. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Charlotte Rasmussen blev genvalgt. 

Som revisorsuppleant Heidi Pedersen genvalgt. 

Punkt 9. Eventuelt: 

Fra salen: Kim fortæller: nu har vi talt meget om kalk i vand, Jeg skulle skifte min varmtvandsbeholder 

sidste år den var 17 år gammel og man er jo lidt nysgerrig så jeg skar den over for at se hvor meget kalk der 

var i, ca.1 cm på siden og 1-2 cm på alle rør. Jeg har købt en AMTECH kalkknuser (ultralyd) som nu har kørt i 

7 måneder. Har lige renset luftblander i vandhaner og det var noget hvidt støv som sad der og var lige til at 

fjerne uden kemikalier og glas på brusekabine er nemmere at rengøre. Den koster ca. 4200 kr. og bruger for 

15 kr. strøm om året og er lige til at sætte på et rør. 

Fra salen: Chris fortæller: På sidste generalforsamling blev det besluttet at der skulle sås et bælte med 

vilde blomster langs med volden og det kom rimeligt i gang, men Bente har lagt op til at der skulle ske 

noget mere, så jeg håber at der kunne blive en lille arbejdsgruppe. Der skal luges lidt og til efteråret skal der 

plantes lidt. Anna Louise, Mona, Chris og Bente vil også være lidt med og det er starten på en gruppe, 

Landsby lauget vil gøre noget ved legepladsen. 

Malermester Martin vil sponsorere noget maling til legepladsen som er miljø venligt. 

Fra salen: Hvad med boring på kirkemosevej 

Bestyrelsen: Den ejer ØD vand og i nærmeste fremtid skal den prøve pumpes og det er på grund 

af det forurenet jord der er lagt ved Stege. 

Fra salen: Hvordan går det med de nye målere. 

Bestyrelsen: De skal på til september nå vi skal ud at læse måler af. 

Referent Kim Rasmussen 

Dirigent Anders Toft 



 


